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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kívánják támogatni a fűtéshez is villamos 
energiát használó magyar családokat?" 

Tisztelt Miniszter úr!

 

Az alábbi írásbeli kérdésemre a Dr. Koncz Zsófia által aláírt levél semmilyen formában nem ad
választ. Sőt, a felvetett problémára még annak ellenére sem reagál, hogy kérdésemben rámutattam
arra, hogy korábban még a kormány tisztségviselője is olyan feladatnak tartotta a kérdést, mellyel
érdemben foglalkozni kell.

Tekintettel  tehát  arra,  hogy a válasz még csak érintőlegesen sem találkozik a levelével hozzám
forduló választópolgár gondjaival, így azt elfogadni nem tudom, hanem változatlan formában újra
benyújtom. Teszem mindezt annak reményében, hogy Magyarország Kormányának képviselőjeként
végre ráébred, hogy milyen problémákkal küzd az ország és a felmerült kérdésekre érdemi választ
ad.

 

A  levelével  hozzám  forduló  nyugdíjas  választópolgár  arról  tájékoztatott,  hogy  1983  óta
villanykályhával  fűtenek.  Eddig  az  áramszámla  kapcsán  átalányt  fizettek,  melyet  ki  tudtak
gazdálkodni. Most azonban ezt visszavonni kényszerültek, mert várhatóan meghaladják majd a 210
KWh feletti áramfogyasztás szintjét, mely felett jelentően drágul a lakosság számára szolgáltatott
villamos energia, amit a nyugdíjból nem tudnak fedezni.

Így a jelenlegi szabályozás szerint az eddigieknél jelentősen többet kell majd fizetniük. Történik
mindez  annak  ellenére,  hogy  energiafelhasználási  szokásaik  nem  változtak,  így  egy  rendkívül
igazságtalan helyzet alakult ki.  



 
Dömötör  Csaba,  a Miniszterelnöki  Kabinetiroda parlamenti  államtitkára éppen a hasonló esetek
kapcsán a Kossuth rádió július 17-én sugárzott, Vasárnapi újság című műsorában úgy fogalmazott,
hogy még dolgoznak a szakemberek az új rezsivédelmi szabályok részletein, de külön foglalkoznak
azok helyzetével, akik csak áramot fogyasztanak, gázt pedig egyáltalán nem, vagy csak nagyon
keveset használnak.

 

A bejelentés óta azonban lassan két hónap telt el és a fűtési időszak közeledtével a kérdés egyre
időszerűbbé válik. A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1. Hogyan kívánják támogatni a fűtéshez is villamos energiát használó nyugdíjasokat?

2. Mikor hozzák nyilvánosságra a vonatkozó szabályozás részleteit?

3. Hogyan kívánja biztosítani, hogy az alacsony nyugdíjjal rendelkezők ne kerüljenek méltatlan,
esetenként életüket, egészségüket veszélyeztető helyzetbe a Kormány által megemelt energiaárak
miatt?

 

Válaszáról az érdeklődő választópolgárt természetesen tájékoztatni fogom.
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